
Sundheds og Ældre Ministeren og udvalget. 
 
Styrelsen for Patientsikkerhed har mange problemer at løse, herunder bl.a. kontrol og sanktioner der ikke altid virker 
efter hensigten. 
 
Den tidligere minister havde iværksat en evaluering af den fremtidige kurs for Styrelsen for Patientsikkerhed, der 
grundet valget ikke blev tilendebragt. 
 
Det er vel derfor helt naturligt, at ministeren afslutter dette arbejde og en høring er vel det bedste evalueringsgrundlag? 
 
Der sker f.eks. mange dødsfald i Danmark omkring medicingivning, og det var derfor også naturlig ,at dette område 
også indgik i Styrelsens fremtidige arbejde, så disse mange dødsfald kan minimeres? 
https://sundhedspolitisktidsskrift.dk/.../2358-lvs...?  

N.B. Det henstilles til udvalgs sekretæren at denne mail omdeles til udvalgets medlemmer.   
mvh. 
Ove Kjær Kristensen 
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